
                        Zápisnica  z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva                                                                                                                              
                        vo Dvoranoch nad Nitrou, konaného dňa 14.2.2024   
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Prítomní poslanci: Katarína Babalová, Ing. Jozef Kmeť, Roman Krajčovič, Mgr. Ladislav 
Madej, Mgr. Tomáš Madej, Michal Holík, Ing. Martin Tarčák  
neprítomní poslanci:  
zástupca starostu obce: Ing. Jozef Kmeť 
Kontrolórka obce: Ing. Zuzana Ozimý-ospravedlnená 
Zapisovateľka: Eva Némethová 
Ďalší prítomní: Lukáš Jančovič 
 
K bodu programu: 
Č. 1.-2. 
Zasadnutie otvoril privítaním všetkých prítomných zástupca starostu obce Ing. Jozef Kmeť. 
Skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných šesť poslancov obecného zastupiteľstva 
a náhradník Ing. Martin Tarčák, ktorý bude skladať sľub poslanca počas zasadnutia, teda 
zastupiteľstvo je uznášania schopné.  
Za overovateľov zápisnice boli zástupcom starostu  určení poslanci: Mgr. Tomáš Madej, 
Roman Krajčovič. 
Za zapisovateľku bola učená zamestnankyňa obce Eva Némethová. 
Do návrhovej komisie bola za predsedníčku navrhnutá Katarína Babalová, za členov: Mgr. 
Ladislav Madej, Michal Holík. 
Hlasovanie : 
Počet prítomných poslancov: 6        Za: 6             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č. 3. 
Poslanci schválili program schôdze podľa prílohy č. 1 rozšírený o bod č. 10. Investičný zámer: 
rekonštrukcia chodníka a bod č. 14.Diskusia. Ostatné body sa posúvajú nižšie. 
Hlasovanie : 
Počet prítomných poslancov: 6        Za: 6             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č. 4. 
Ing. Kmeť  skonštatoval, že úlohy vyplývajúce z predchádzajúcich uznesení boli splnené. 
Uvedené vzali poslanci na vedomie. 
 
Č. 5. 
V tomto bode programu zástupca starostu informoval poslancov o vzdaní sa mandátu poslanca 
Tomáša Valenteje k 31.1.2024. 
Uvedené vzali poslanci na vedomie 
 
Č. 6. 
Ďalším náhradníkom v poradí je Ing. Martin Tarčák, ktorý prečítal a podpísal sľub poslanca. 
Ing. Kmeť oznámil, že od tohto bodu programu sa Ing. Tarčák zúčastňuje na hlasovaní. 
Zloženie sľubu vzali poslanci na vedomie. 
 
 
 
 



Č.7. 
Výsledky inventarizácie za rok 2023 prečítala predsedníčka finančnej komisie Katarína 
Babalová. Skonštatovala, že manká a škody ako aj inventarizačné rozdiely zistené neboli. 
Inventarizačná komisia podala návrh na vyradenie majetku, ktorý je prílohou k zápisu. 
Tieto informácie vzali poslanci na vedomie. 
 
Č.8. 
V tomto bode programu zástupca starostu vydal príkaz na vykonanie mimoriadnej 
inventarizácie dlhodobého hmotného majetku k 31.1.2024. Zároveň určil zloženie 
inventarizačnej komisie: predsedu komisie Mgr. Ladislava Madeja a členov komisie         Mgr. 
Tomáša Madeja a Ing. Martina Tarčáka. Presný dátum bude stanovený dodatočne. 
Uvedené vzali poslanci na vedomie. 
 
Č.9. 
Ing. Kmeť predstavil poslancom zámer zakúpenia traktorovej kosačky z prostriedkov 
Nitrianskeho samosprávneho kraja na údržbu verejných priestranstiev.  
Hlasovanie : 
Počet prítomných poslancov: 7        Za: 7             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č.10. 
Ďalším investičným zámerom je rekonštrukcia chodníka od kostola sv. Vendelína po 
pohostinstvo “Základňa“. Je to dosť frekventovaný úsek obce.  
Tento chodník je značne poškodený, po daždivom počasí na ňom zostávajú mláky, ktoré je 
potrebné obchádzať Vzhľadom na uvedený stav je potrebné chodník zrekonštruovať použitím 
zámkovej dlažby. 
Poslanci návrh prerokovali a schválili. 
Hlasovanie : 
Počet prítomných poslancov: 7        Za: 7             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č.11. 
Návrh dodatku č. 1. k rokovaciemu poriadku predniesol poslancom Mgr. Tomáš Madej. Týka 
sa zverejňovania zvukových záznamov zo zasadnutia obecného zastupiteľstva na oficiálnej 
stránke obce. Doteraz boli tieto nahrávky zverejňované len na sociálnych sieťach.  
Poslanci návrh schválili.  
Hlasovanie : 
Počet prítomných poslancov: 7        Za: 7             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č.12. 
Vzdaním s mandátu poslanca Tomáša Valenteje zanikla aj jeho funkcia v rade školy, preto je 
potrebné delegovať nového člena rady školy za obec. Ing. Kmeť sa spýtal poslancov či má 
niekto záujem o vykonávanie tejto funkcie. O funkciu prejavil záujem Mgr. Ladislav Madej.  
Všetci poslanci boli za delegovanie Mgr. L. Madeja do Rady školy pri Materskej škole v 
Dvoranoch nad Nitrou. 
Hlasovanie : 
Počet prítomných poslancov: 7        Za: 7             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č.13 
Návrh rozpočtového opatrenie predniesla poslancom ekonómka obce. 
Poslanci návrh schválili bez pripomienok. 
Hlasovanie : 



Počet prítomných poslancov: 7        Za: 7             Proti: 0              Zdržal sa: 0 
 
Č.14 
V diskusii Ing. Kmeť informoval poslancov o plánovanom stretnutí s rybármi, kde sa bude 
hovoriť o ochrane okolia rybníka. Rybári nám chcú predložiť projekty o ktorých budeme 
poslancov následne informovať. 
Potom sa do diskusie prihlásila Katarína Babalová, ktorá poslancom predložila vzdanie sa 
mandátu poslankyne obecného zastupiteľstva. Na jej žiadosť je dokument vložený v zápisnici 
v plnom znení:  
 „Podpísaná Katarína Babalová, bytom Dvorany nad Nitrou, Vám oznamujem, že sa 
týmto vzdávam mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva vo Dvoranoch nad Nitrou, funkcie 
predsedu Komisie finančnej a správy majetku a zároveň ukončujem členstvo v tejto komisii 
ihneď po zasadnutí 8. Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 14. februára 2024 na 
Obecnom úrade vo Dvoranoch nad Nitrou. 
 K vzdaniu sa mandátu som dospela z osobných dôvodov, ktoré sa hlboko nestotožňujú 
s nedávnou situáciou v Obecnom zastupiteľstve. Odmietam byť v spolupráci s niektorými 
poslancami, pretože vďaka ich arogancii a bezbrehej neúcty sa teraz už bývalý starosta 
rozhodol odstúpiť z funkcie. Nesúhlasím s vyjadrením terajšieho poslanca povereného 
zastupovaním v jeho verejnom videu o tom, že starosta odstúpil dobrovoľne - veď prečo by 
šiel kandidovať, keby chcel iba po roku „dobrovoľne odstúpiť“? Tiež súcitím so 
zamestnancami, ktorí sa taktiež nevyhli útokom od poslancov. Z tohto dôvodu by akákoľvek 
moja činnosť v Obecnom zastupiteľstve bola podporou tých, ktorí sa pričinili o aktuálny stav. 
 Každý človek, ktorý má nejaké svedomie pochopí, že som nemohla konať inak. 
V konečnom dôsledku nie som jediná, ktorá sa vzdala mandátu. 
 Mojim voličom sa ospravedlňujem a ďakujem za pochopenie a podporu.“ 
 
Ďalej sa prihlásil do diskusie Mgr. T. Madej, ktorý informoval o vyhlásení grantu COOP 
Jednota, kde je možné získať 6000,- € a navrhuje do neho zapojiť našu obec. Ponúkol sa 
vypracovať projekty potrebné k získaniu uvedených grantov.  
Je potrebné vypracovať tri projekty za ktoré potom v ľudia v regióne hlasujú. Jeden projekt by 
sa týkal získania interaktívnych tabúľ pre MŠ a vybudovania vyvýšených záhonov. Druhým 
je založenie ovocného sadu alebo gaštanice v obci a tretím zveľadenie priestoru pri ihrisku.  
Ing. Kmeť súhlasí s vypracovaním  týchto projektov Mgr. T. Madejom. 
 
Č.15. 
Na záver zástupca starostu poďakoval všetkým prítomným a zasadnutie ukončil. 
 
 
 
                                                                                                        Ing. Jozef Kmeť 
                                                                                                    zástupca starostu obce 
 
 
Overovatelia zápisnice :    
                   
Mgr. Tomáš Madej  
 
Roman Krajčovič: 
 
Zapísala: Eva Némethová 


